
 1 

Verslag buurtoverleg Postjesbuurt  
20 maart 2025, Buurtkamer Corantijn, Corantijnstraat 25 
 
Aanwezig in functie: Anaya Id Rahou (gebiedsmakelaar), Denise Elsinga (politie), Anne 
Kleisen (notulist) 
Aanwezige bewoners: 8 

 
Opening:  
Anaya opent het buurtoverleg. Alle aanwezigen stellen zichzelf voor.  
 
Politiezaken, Denise Elsinga (wijkagent): 
- Er zijn veel diefstallen van autospiegels in de buurt de laatste tijd. Er zijn drie mannen 
aangehouden waarbij ongeveer 160 autospiegels zijn aangetroffen.  
- Er wordt veel over de stoep gefietst door bakfietsen bij de Corantijnschool. Waarschijnlijk 
gaan fietsers de stoep op omdat auto’s de straat bezet houden.  
- Er is een incident geweest bij de Crynssenstraat. Er is twee keer op een deur geschoten. Er 
hangt een maand (tot 3 april) een camera op de deur gericht. Overige bewoners hoeven zich 
geen zorgen te maken over hun veiligheid. De politie geeft dat stuk wijk meer aandacht. 
- Rijgedrag rondom de coffeeshops: er zijn onderzoeken geweest waaruit blijkt dat de auto’s 
niet te hard rijden op de Baarsjesweg. Gevoelsmatig rijden ze wel te hard, of in ieder geval 
trekken ze agressief op. In de avond worden daar nu extra controles gelopen, ook voor 
drugsgebruik en voor de omleiding wegens werk aan de Baarsjesweg.  
- Bewoner: het valt op dat er door de Paramaribostraat permanent heel hard wordt gereden. 
Dit zijn auto’s die op weg zijn naar de coffeeshop of die er net vandaan komen. Dit is niet de 
hele dag. Denise: er is goed contact met de coffeeshop, zij spreken ook mensen aan op hun 
gedrag. Maar het zijn de klanten die te hard rijden en daar kan de coffeeshop niet zo veel 
aan doen. Het is een te kort stuk om de snelheid te controleren met laserstralen, alcohol- en 
drugscontroles kunnen wel opgehoogd worden door de politie.  
 
Aanvragen:  

De knutselfrutselclub  
Aanvrager: Maxelante Bussemaker 
Betreft: Knutselles voor kinderen uit de Postjesbuurt in Buurtkamer Corantijn. Elke twee 
weken op woensdagmiddag van 12:30 - 14:45 tot aan de zomervakantie. Aanvrager wil 
kinderen die in een wereld vol technologie leven, leren hoe leuk het is om met je handen te 
werken. Laten zien dat er in ieder kind een kunstenaar schuilt, die kunstenaar moet alleen 
wakker geschud worden. Aanvrager creëert met deze lessen een band met de leerlingen en 
er ontstaan vriendschappen tussen de leerlingen. Er komen ongeveer 7 - 11 kinderen per 
keer tussen de 5 en 10 jaar. Aanvrager wil hen €5 euro eigen inleg vragen, kinderen met 
ouders met een Stadspas of die het echt niet kunnen betalen mogen gratis meedoen. 
 
Vragen:  
- De kosten van de docent, zit daar een limiet aan? Dat is maximaal 52,- per uur.  
 
Bespreking:  
- Alle aanwezigen zijn unaniem voor toekenning van het hele aangevraagde bedrag.  
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Aangevraagd bedrag: € 1.509,00 
Toegekend bedrag: € 1.509,00 
 
Terugkoppeling Bewonersbijeenkomst Bomenkap Postjeskade: 
Er is een bewonersbijeenkomst geweest in de Corantijnschool. 35 bomen zouden gekapt 
gaan worden aan de Postjeskade. Ze zijn oud en ongezond, takken breken af. Vijf zijn er al 

gekapt. Bewoners hebben zich daarop verenigd en bezwaar ingediend bij de gemeente, daar 
is gehoor aan gegeven. 16 bomen worden nu niet gekapt, de overige bomen zijn echt niet te 
redden. Die 16 gaan mee in een pilot om ze met een nieuwe methode te snoeien. Onderzoek 
van experts wijst uit dat ze de laatste 10 jaar slecht onderhouden zijn. Wat er gesnoeid is, is 
zo gesnoeid dat de takken juist afbreken. Ze zijn eigenlijk op hun eind qua leeftijd. Maar bij 
juist snoeien kunnen de bomen wel veteraniseren, ook omdat de wortels veel ruimte 
hebben om te groeien aan de kade. Het is erg belangrijk deze bomen te behouden. Wegens 
klimaatverandering zullen bomen niet meer zo groot kunnen groeien. Er is inzet vanuit 
buurtbewoners nodig om o.a. bodemverbetering voor de groei te bewerkstelligen. De 
intentie is buurtbreed een cursus aan te bieden over het onderhoud van de bomen in de 
buurt.  
 
Werkzaamheden aan de Postjesweg: 
De werkzaamheden duren al 1,5 jaar. Er komen steeds onaangename verassingen uit de 
grond naar boven. Ondernemers hebben enorm te lijden onder de werkzaamheden wegens 
mindere bereikbaarheid. In mei 2025 zullen de werkzaamheden worden afgerond. Dit is 
omdat er op het Mercatorplein in die periode ook werkzaamheden beginnen en er kunnen 
niet op beide locaties tegelijk werkzaamheden zijn. In oktober moeten ze de Postjesweg dan 
weer openbreken om verder te gaan met de werkzaamheden. Dal zal 2-3 maanden duren.  
 
Werkzaamheden aan de Baarsjesweg: 
Er wordt gewerkt aan de kademuren. Dat duurt nog ongeveer 2,5 jaar. De bomen staan op 
een bomencamping, die komen weer terug. Er zullen 69 parkeerplekken minder 
terugkomen. Het wordt fileparkeren in plaats van schuin parkeren. Daardoor is er minder 

plek voor parkeerplekken en meer ruimte voor de stoep.  
 
Er is een omgevingsmanager voor de Baarsjesweg Crit van der Knaap, Programma Bruggen 
en Kademuren, M 06 1320 9671, E c.van.der.knaap@amsterdam.nl 
en voor de Postjesweg John Tel, Projectleider, M 06 5368 0092, E j.tel@amsterdam.nl 
 
 
Herinrichting Corantijnstraat: 
De planning is om hieraan in september 2025 te beginnen. Er moeten aanpassingen komen 
voor overlast van de Hoofdweg. Er is een nieuwe directeur bij de Corantijnschool, die is het 
niet eens met de natuurspeeltuin. Er is een beplantingsplan gemaakt voor de 
Corantijnstraat, maar dat kon niet onderhouden worden volgens de gemeente. Er is een 
tussenvorm nodig tussen óf 100% eigen beheer óf 100% gemeente-onderhoud. Bewoners 
mogen nu aangeven hoe ze het graag willen qua beheer. Kortom: er worden nog dingen 
uitgezocht waardoor de herinrichting nog niet uitgekristalliseerd is.  
 
 

mailto:c.van.der.knaap@amsterdam.nl
mailto:j.tel@amsterdam.nl


 3 

Grofvuildag:  
Het is een ratjetoe met vuil in de Nickeriestraat, met name op het Nickerieplein. Er is een 
enorm verloop van bewoners. Kan er bijvoorbeeld een stempel bij de vuilbakken komen met 
daarop: ‘Grof Vuil’ en de ophaalmomenten erbij? Anaya: het is in heel Amsterdam een 
probleem. Ook als gebiedsmakelaar komt Anaya er niet doorheen bij de afdeling vuilophaal. 
Het is wel een prioriteit in de stad. Blijf melden en dien een klacht in als het melden niet 

werkt. Bij de gemeente kunnen flyers opgevraagd worden over het inzamelen van grofvuil. 
De tegel “Grof Vuil” kan aangevraagd worden bij de gemeente.  
 
Buurtschouw:  
Idee van bewoner: organiseer regelmatig een buurtschouw. Bewoners lopen samen met het 
stadsdeel een rondje door de buurt om te kijken wat er goed en wat er niet goed gaat. 
Anaya: Het gebeurt wel eens bij probleemsituaties, maar niet in algemene zin zonder directe 
aanleiding. Actie Anaya: vraagt aan Anita hoe dat zit. 
 
Overleg vuilnisophaaldienst:  
Regenbuien kunnen heel heftig zijn, putten lopen dan vol. Dat komt mede door bladeren die 
er liggen. Kan er communicatie zijn tussen gemeente en bewoners zodat bewoners weten 
wanneer de veegkar komt om de bladeren op te ruimen? Bewoners kunnen dan helpen 
bladeren vegen als de kar komt. Anaya: krijgt veel klachten hierover. Maar ook hierbij komt 
Anaya er niet doorheen bij de juiste stadsdeelafdeling. Blijf melden en dien anders een 
klacht in. Er zijn personeelsproblemen bij de stadsdeelafdeling, het gedrag van bewoners 
m.b.t vuilnis speelt mee en bewoners produceren ook steeds meer afval. Dit samen 
veroorzaakt de problemen.  
 
Flyers ‘Houd de stad schoon’: 
Er is een doos van 250 flyers bezorgd bij een bewoner met informatie over het 
schoonhouden van de stad. Die kunnen bewoners uitdelen.  
 
Vogelvoederhuis plaatsing: 

Bewoner heeft een vogelvoederhuis in de vorm van een boerderij. Er moet een manier 
gezocht worden hoe deze in de grond gezet kan worden. Als iemand dat kan doen, graag 
melden bij bewoner.  
 
Algemeen:  
- Er is een bomenroute in de buurt. Ook staan in het Erasmuspark bordjes met informatie 
over de bomen die er staan.  
- Graag het groenbeheer in de Corantijnstraat (tussenvorm tussen 100% eigen beheer en 
100% gemeente) op de agenda zetten volgend overleg. Bewoners maken hier eerst 
onderling een goed plan voor.  
- Zijn er oplossingen voor de vuilnisbakken die opengebroken worden? Anaya: daar is nog 
geen oplossing voor. Het is stadsbreed een probleem.  
- Compostbanken bij de buurtkamer: er wordt weer compost uitgegeven bij de buurtborrel.  
- Er staan meerdere Cortenstaal bakken bij de Postjeskade/Baarsjesweg. Daar ligt nu afval in. 
Anaya: het is nu inderdaad een prullenbak. Het wordt wel schoongemaakt. De stalen bakken 
zijn er ooit geplaatst omdat bewoners klaagden over fietsers. Bewoner gaat subsidie 
aanvragen om er planten in te zetten.  
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Volgende vergadering:  
Donderdag 22 mei 2025 
 


